

No. 30865. Multilateral

AGREEMENT ON THE CONSERVATION OF SMALL CETACEANS OF THE BALTIC, NORTH EAST ATLANTIC, IRISH AND NORTH SEAS. NEW YORK, 17 MARCH 1992 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1772, I-30865.*]

AMENDMENT TO THE AGREEMENT ON THE CONSERVATION OF SMALL CETACEANS OF THE BALTIC AND NORTH SEAS. ESBJERG, 22 AUGUST 2003 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2504, A-30865.*]

ACCEPTANCE

Sweden

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations:
1 October 2010*

Date of effect: 31 October 2010

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio,
1 October 2010*

N° 30865. Multilatéral

ACCORD SUR LA CONSERVATION DES PETITS CÉTACÉS DE LA MER BALTIQUE, DU NORD-EST DE L'ATLANTIQUE ET DES MERS D'IRLANDE ET DU NORD. NEW YORK, 17 MARS 1992 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1772, I-30865.*]

AMENDEMENT À L'ACCORD SUR LA CONSERVATION DES PETITS CÉTACÉS DE LA MER BALTIQUE ET DE LA MER DU NORD. ESBJERG, 22 AOÛT 2003 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2504, A-30865.*]

ACCEPTATION

Suède

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 1^{er} octobre 2010

Date de prise d'effet : 31 octobre 2010

*Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office,
1^{er} octobre 2010*